
Van: Voorzitter KHN Almelo <voorzitter@khnalmelo.nl>  
Verzonden: zondag 18 februari 2024 13:20 
Aan: Raadsgriffie <raadsgriffie@almelo.nl> 
Onderwerp: Brief Stadstheater 
 
Geachte griffie, 
 
In de bijlage treft u een brief aan met betrekking tot het onderwerp Stadstheater. Kunt u deze brief 
toevoegen aan het dossier en vandaag (maandag 19/2/2024) verspreiden onder de raadsfracties? 
 
Ervan uit gaande dat dit in orde komt danken wij voor de moeite. 
 
Hartelijke groet, 
 
Bestuur Koninklijke Horeca Nederland 
Marc Bout 
Voorzitter 
 
 
 



                                                                          
 
 
Almelo, 15-2-2024 
 
 
Geachte raadsleden,  
 
Namens Koninklijke Horeca Nederland afdeling Almelo wil ook ik onze zorg uitspreken over 
de recente berichten met betrekking tot de financiële uitdagingen waarmee het Stadstheater 
in Almelo te maken heeft. Iets dat tot gevolg kan leiden  dat een Theater verdwijnt uit het 
centrum van Almelo.  
 
Het baart ons zorgen, niet alleen vanuit cultureel oogpunt, maar met name ook voor de 
levendigheid van onze stad Almelo. Het belang van Horeca en Retail voor een bruisend 
centrum kan niet genoeg benadrukt worden. Veel gasten gaan voor of na een voorstelling de 
stad in om te winkelen, te dineren en te genieten van wat onze mooie binnenstad in Almelo 
te bieden heeft. 
 
Een Theater is cruciaal voor de binnenstad van Almelo omdat het: 
 
1. Culturele diversiteit en artistieke expressie bevordert, waardoor de stad aantrekkelijk wordt 
voor bewoners en bezoekers. 
 
2. Een centrale ontmoetingsplaats creëert, wat de sociale cohesie en verbondenheid in de 
gemeenschap versterkt. 
 
3. Bijdraagt aan de economie door bezoekers aan te trekken die ook gebruik maken van 
lokale horeca en retail. 
 
4. De binnenstad levendig houdt en bijdraagt aan een bruisende atmosfeer, wat essentieel is 
voor een aantrekkelijk stadscentrum. 
 
5. Een aantrekkelijke factor is voor nieuwe bewoners en bedrijven, wat de stad verder kan 
laten groeien. 
 
Er moet op een goede en gezonde manier samen gewerkt worden aan goede oplossingen 
om het culturele en economische hart van onze stad te behouden en te versterken. 
 
Wij vragen de Raadsleden dringend om in overweging te nemen welke maatregelen er 
genomen kunnen worden om het voortbestaan van een Theater in het centrum van Almelo te 
waarborgen.  
  
Wij hopen dat u bereid bent om dit belangrijke vraagstuk serieus te overwegen en stappen te 
ondernemen om de toekomst van een Theater in hartje Almelo veilig te stellen. 
  
Hartelijke groet, 
 
 
Bestuur Koninklijke Horeca Nederland afdeling Almelo 
Marc Bout 
Voorzitter KHN Almelo 
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